

P-8A

8 路电源时序控制器

8 Channel Power Sequence Controller

P SERIES



产品特性 Features

- 8路电源时序控制器，带数字电压显示表。通过线控接口,可外接开关对设备进行操作时序的开和关。
- 采用轻触式总开关，具有防误触碰，8路大功率时序输出通道（带8个独立按钮），每个通道可延时设置开启/关闭时间0-999秒，防止电流冲击；1-4路带有滤波功能，可设置ID号1-199个；具有中控RS232/PC和RS485接口，可实现电脑软件控制及级联开启/关闭；具有4组互锁通道设定，方便控制升降设备；级联线路可达1000米，具备多台远程线路控制。
- 8 - channel power timing sequence controller with digital voltage display meter. An external switch can be connected to open and shut down the P-8A.
- Adopt anti-miscontact type main switch, 8 output channels (with 8 independent buttons), each channel can set 0-999 seconds delay opening/closing time, to prevent current impact; 1-4 channels with filtering function, can set 1-199 the ID number; With central control RS232/PC and RS485 interface, can realize computer software control and cascading on/off; With 4 groups of interlocking channel Settings, cascade line up to 1000 meters for multiple remote line control.

参数规格 Specifications

电源插座	后面板8个16A万用插座,1-4路带滤波功能，前面板1个直通16A万用插座	Power socket	8×16A universal socket on the back panel,1-4 channels with filtering function,1×16A universal socket on the front panel
单通道的最大电流	16A	The maximum current of single channel	16A
总输入电流容量	32A	The total input current capacity	32A
中控接口	RS232与RS485两种方式	Central control interface	RS232 and RS485
控制软件	具有电脑软件,实现显示控制方式	Control software	With computer software to achieve display control mode
级联	最长级联长度可达到1000米(485接口)	Cascade	Maximum cascade length up to 1000m (485 interface)
通道延时	每个通道延时可设置0-999秒延时	Channel	Each channel can be set 0-999 seconds delay
通道互锁功能	可控制投影机电动幕，升降架，电动窗帘等	Projector electric curtain	Lifting frame, electric curtain could be controlled by P-8A
平方国标电源线	配有1米3×4平方	standard power cable	With 1 m length 3×4 square national standard power cable
尺寸(W×D×H)	483mm×294.5mm×63mm	Dimension(W×D×H)	483mm×294.5mm×63mm
重量	6.2Kg	Weight	6.2Kg



广州市锐丰智能科技有限公司 A:广东省广州市番禺区市莲路石楼路段10号

T:020-3928 0043 F:020-39280123-8014 E:info@rfintell.com Z:511447 www.rfintell.com

Guangzhou Ruifeng Intelligence Technology Co., Ltd Address: No.10,Shilou Section,Shilian Road,Panyu District,Guangzhou,Guangdong,China

T:+86 2039280083 Mobile: +86 13609092324 F:+86-20-39280123-8014 E: mail:sales@rfintell.com Z:511447 www.rfintell.com

